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BESTUURSVERGADERING SPORTRAAD VAN 16 mei 2022 
Aanwezig: 

Leden: Jan Samyn (voorzitter), Roger Saint (ondervoorzitter), Philippe Bolen, Dieter 

Vanhaezebrouck, Geert Deruddere, Claude Verrote, Bruno Stragier, Tom Verleyen, Jan 

Cruycke 

Waarnemers: Jeroen Debaveye (diensthoofd sport), Geert Breughe (schepen van sport) 

Verontschuldigd:  

Leden: Benoit Verstraete 

Waarnemer: Geert Knockaert (beleidscoördinator vrije tijd) 
 

0. Inleiding 

Verwelkoming door de voorzitter.  

Het is even geleden, de laatste vergadering dateert van 8 november vorig jaar. De 

vergadering wordt samengeroepen op het moment dat er agendapunten zijn. 

 

1. Verslag van de vorige bestuursvergadering: 22 juni 2021. 

Verslag verstuurd met de uitnodiging.  

- Zaalpersoneel: er zijn terug vooruitzichten op een volledige bezetting. De eerste 

kandidaat uit de laatste selectieprocedure wou uiteindelijk niet op het aanbod 

ingaan, waardoor de tweede kandidaat moest worden aangesteld. Ondertussen 

werd ook tijdelijk iemand aangesteld tot eind augustus. In juni volgt een volgende 

selectieprocedure om de laatste vacature in te vullen.  

- Aanvraag lidmaatschap Shine within Yoga. Er werd door de sportdienst extra 

informatie opgevraagd:  

o Het gaat om een éénmanszaak. Els Vantomme is enig lid en eigenaar van 

‘Shine within yoga’. Activiteiten gaan door in receptiezaal Gullegem. 

▪ Aanvraag niet weerhouden?  

- Herstelsubsidies? Volgt er nog een derde ronde? Op dit moment niet, momenteel 

nog geen specifieke vraag of gestelde behoefte. Mogelijks nog een latere golf, kan 

misschien nog noodzakelijk zijn dan.  

o Rondvraag bij de leden leert dat bepaalde verenigingen lijden onder 

ledenverlies ten gevolge van de pandemie. Jogging club en Oes Leute 

hebben duidelijk minder leden dit seizoen. Go4Gym heeft zelfs verlies van 

250 leden (20%). Hopelijk kan dit terug wat herstellen naar volgend 

seizoen toe tot het niveau van voor de corona, maar men moet vooral 

inspanningen doen om nieuwe leden aan te trekken.  

Het niet kunnen organiseren van (een deel van) activiteiten voelen de 

verenigingen in de clubkas. 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

2. CBS notulen. 

De schepen van Sport, Geert Breughe, geeft toelichting over de sport gerelateerde 

beslissingen van het college van burgemeester en schepenen van 24 oktober 2021 tot en 

met 27 april 2022. 

3. Werkingsverslag en financieel verslag 2021 

Als bijlage. 
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Omwille van de coronapandemie waren er geen activiteiten en is de rekening wat 

aangedikt met de jaarlijkse toelage. 

Er was in 2021 ook geen bijeenkomst van de Algemene Vergadering. 

4. Kalender Sport seizoen 2021 – 2022 

De éénmalige kalender en trainingskalender voor de Wevelgemse sportaccommodaties 

werden bezorgd aan de leden van het bestuur.  

De kalendervergaderingen voor Wevelgem, Gullegem en Moorsele vonden plaats op 

maandag 4 mei 2022. 

Eénmalige kalender 

Voor de éénmalige kalender waren er slechts enkele overlappingen qua data in dezelfde 

sporthal. Deze werden in onderling overleg opgelost.  

Vragen vanuit de vergadering:  

- Kubbtornooi, wordt dit nog georganiseerd? Ja, ‘De koer’ volgt de organisatie op.  

- Kunst naar Vermogen krijgt voorrang op start to volley: jaarlijkse organisatie, 

vraagt de kleedkamers Vlaschaard aan. De vraag werd gesteld om een andere 

datum te zoeken voor start to volley. 

- Er zijn terug enkele éénmalige activiteiten bijgekomen. Dit maakt het moeilijker 

om de competitiekalenders op te maken. Graag hierover waken dat dit niet teveel 

wordt om het werkbaar te houden voor de aanwezige competitieclubs. 

Vaste trainingskalender 

De bezetting van de sportcentra kon relatief vlot worden ingevuld. Hier en daar valt een 

trainingsblok weg.  

De enige problemen stellen zich in sporthal Moorsele. 

- Dames Volley Moorsele vraagt om op woensdag vroeger te kunnen trainen met de 

damesploeg die volledig uit jeugdspeelsters bestaat. De trainingsblok er voor is 

ingevuld en opnieuw aangevraagd door Gullegemse badminton club voor de 

recreatieve volwassen sessie. Zij zien een later uur echter niet zitten. 

Advies van sportraad: 

o De vraag van DVM is gerechtvaardigd. GBC kan verplaatsen naar zaaldelen 

BC grote zaal van 20u30 tot 22u00. 

▪ Jeugd voorrang op volwassen om vroeger te trainen. 

▪ Competitie voorrang op recreatief.  

- DV Moorsele vraagt op vrijdagavond blok 64, waar Holstra Wings ook een blok 

heeft ingevuld en opnieuw aanvraagt. Het gaat om een derde trainingsblok voor 

U18A. DVM vraagt een training voor U13. 

Opmerking: Holstra Wings vulde deze blok maar enkele maanden in afgelopen 

seizoen. 

Advies van sportraad: 

o Voor Holstra Wings is dit de derde training, een tweede van DVM voor U13 

krijgt voorrang. Voor de training van Holstra Wings U18 zijn er mogelijke 

alternatieven; de club kan intern verschuiven om een oplossing te vinden.  

Vraag: wie zijn de recreanten van Holstra Wings? Deze trainen op maandag en 

vrijdagavond.  
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5. Subsidies sportclubs 2022. 

Het heeft een tijdje geduurd vooraleer alle clubs de nodige formulieren ingediend hebben 

om de subsidies te kunnen berekenen. Nochtans is de administratieve last sinds het 

vereenvoudigde reglement minder hoog en kan alles online via eenzelfde link worden 

ingediend.  

De werkgroep van de sportraad heeft de dossiers van de subsidies op voorhand 

bestudeerd. 

Werkingssubsidies 

De basisbedragen voor de werkingssubsidies werden geïndexeerd. Er werden geen 

aanvragen tot herziening voor herberekening ingediend. 

Aanvraag vzw Wielerclub Moorsele. De wielerclub diende enkel een verklaring op eer in. 

Dossier is dus niet volledig. Een wielerclub is een regionaal verhaal, met waarschijnlijk 

meer dan de helft niet-Wevelgemse leden. Het zou dus sowieso moeilijk zijn om aan het 

reglement te voldoen. Er was destijds ook al een aanvraag voor een wielerclub die 

negatief advies gekregen heeft.  

Opmerking schepen van Sport: er zijn niet veel wielerclubs met een volledig lokaal 

verhaal. Wedstrijden of activiteiten in eigen gemeente is ook een moeilijk gegeven. 

Misschien moeten we het reglement toch eens bekijken hoe dit van toepassing kan zijn.  

Conclusie: de sportdienst vraagt om het dossier verder aan te vullen om zo beter te 

kunnen beoordelen. Voor dit subsidiedossier zal dit te laat komen om nog mee te nemen. 

De sportraad kan de clubs aansporen en sturen voor hun subsidiedossier op de algemene 

vergadering. De timing hierbij is belangrijk. Veel clubs hebben duidelijk nood om de 

werking van de subsidies nog eens op te frissen. 

Subsidies voor gediplomeerde trainers en het werken met jeugdsportcoördinatoren 

Duikclub de Nereïden diende ook een dossier in voor trainerssubsidies. Aangezien de 

Nereïden enkel werking had vanaf september 2021 en de jeugdtraining deel uitmaakte 

van de volwassen training, is dit volgens het reglement niet toegestaan.  

Ook tennisclub Bloemenhof diende een dossier in voor trainers. Aangezien het hier om 

een lessenreeks gaat, kan ook dit volgens het reglement niet worden toegestaan.  

Het bestuur van de sportraad geeft negatief advies voor beide aanvragen.  

De werkgroep stelde vast dat niet alle clubs het gevraagde organogram hebben 

ingediend. Bovendien heeft dit niet zoveel waarde. Het reglement stelt dat deze info op 

de website of in het clubblad moet gepubliceerd staan. Maar deze info wordt niet mee 

opgevraagd en is dus moeilijk te controleren.  

Ook voor de trainers is de controle niet evident: het is moeilijk op te volgen wie wel en 

niet meer actief is. 

De sportdienst bekijkt dit en doet een voorstel tot plan van aanpak om op de volgende 

vergadering voor te leggen ter bespreking. Ofwel moet er een reglementswijziging volgen 

of moet de toepassing ervan correct uitgewerkt worden.  

Bruno stelt vast dat een groot deel van de trainers bij DAVO niet werden opgenomen in 

het dossier.  

De sportraad geeft positief advies voor de subsidies voor sportclubs. De voorzitter vraagt 

de update na de laatste aanpassingen nog eens door te sturen naar het bestuur. 
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6. Verkiezing bestuur sportraad  

Volgens de statuten van de sportraad, artikel 19: het bestuur wordt opnieuw 

samengesteld in het voorjaar van 2022, halfweg de legislatuur. 

Voorstel stappenplan:  

Stap 1 

Verzoek aan de huidige, aangesloten verenigingen om hun twee vertegenwoordigers 

(her) aan te duiden (mail). 

Vraag aan de gecoöpteerde leden of zij lid wensen te blijven (mail) 

Herinnering rond 15 juni 

Algemene vergadering (19 september): toelichting bij hernieuwing sportraad 

Stap 2 

Bestuursvergadering 20 juni om 20u00: 

- vastleggen ledenlijst algemene vergadering met toets: 1° M/V-verhouding; 2° 

onverenigbaarheden 

Stap 3 

- Oproep kandidatuurstelling bestuur met uiterste datum van indienen: 31 augustus. 

Stap 4 

Bestuursvergadering 5 september om 20u30 

- kennisname kandidaturen bestuur 

- voorbereiding organisatie van de bestuursverkiezing  

Stap 5 

Uitnodiging algemene vergadering versturen na bestuur begin september 

Stap 6 

Algemene vergadering van 19 september om 19u30: 

- ledenlijst algemene vergadering: vaststelling 

- bestuursverkiezing: max 9 leden (na stemming) 

- kort na de algemene vergadering: verkiezing voorzitter en ondervoorzitter 

7. Varia  

Ronde van de tafel: geen specifieke punten. 

 

Verslag: Jeroen Debaveye 

 


